



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive, Mailstop 15
Ottawa, Ontario K1A 0R2

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Vest, High Visibility No Markings / Gilet, haute visibilité sans identification		Date September 6, 2017 6 septembre, 2017
Solicitation No. – N° de l'invitation 201801760		Amendment No. – N° de la modification # 002
Client Reference No. - No. De Référence du Client 201801760		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At / à :	2 :00 pm EST	EDT(Eastern Daylight Time) HAE (heure avancée de l'Est)
On / le :	September 13, 2017 – 13 septembre, 2017	
F.O.B. – F.A.B	GST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Sonya.Dupont@rcmp-grc.gc.ca Procurement and Contracting Officer		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3819		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082



This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

Spec G.S. 1045-357 - Para 4.1.2 – is there a colour number or swatch available for the fluorescent yellow-green to provide to suppliers? The requirement is for a visual match to the sample that only the successful bidder gets to see after the fact. Our suppliers need something more than is this bid package to satisfy the colour requirement so they can offer pricing.

Answer 1:

A photograph has been provided to assist in giving a colour reference. Also, the CAN/CSA Z96-15 x, y colour coordinates in Table 2A can be referenced as a starting point.

Question 2:

Para 4.3.2.2 – is the vertical loop tape to be 19.75 cm long for all sizes as per drawing #3, or sized IAW(in accordance with) Scale of Measurements Dimension H?

Answer 2:

The vertical loop tape measurement should following in accordance with the Scale of Measurements Dimension H.



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

Spéc. G.S. 1045-357 – paragr. 4.1.2 – Y a-t-il un échantillon ou un numéro de couleur pour le jaune-vert fluorescent que l'on pourrait remettre aux fournisseurs? La présente demande vise un échantillon dont la couleur est assortie visuellement à celle de l'échantillon fourni uniquement au soumissionnaire retenu. Nos fournisseurs ont besoin d'un peu plus que ce qui est inclus dans le dossier d'appel d'offres afin de pouvoir satisfaire à l'exigence en matière de couleur et de faire une offre.

Réponse 1 :

Une photographie affichant la couleur de référence a été fournie. De plus, les coordonnées de couleur x, y de la norme CAN/CSA Z96-15 indiquées dans le tableau 2A peuvent aussi servir de référence.

Question 2 :

Paragr. 4.3.2.2 – Est-ce que le ruban autoagrippant à boucles cousu à la verticale doit mesurer 19.75 cm de longueur pour toutes les tailles conformément au dessin no 3 ou est-ce que sa longueur doit être conforme à la dimension (H) du tableau des mesures?

Réponse 2 :

La mesure du ruban autoagrippant à boucles cousu à la verticale doit être conforme à la dimension (H) du tableau des mesures.